
 
Kragerø videregående skole  
 

 

Skoleår:  2022-23   
Møtedato: Mandag 17.04.23, kl. 11.40 – 13.00, rom 246 

Roller i SU-SMU   Navn  
Leder   Benedicte H Farstad 
Nestleder (elev)  Nils Henrik Leivann 
Andre elevrepresentanter   Elevrådsstyret 
Rektor/skolelederrepresentant   Hilde R Clausen 
Ansattrepresentant(er)   Ledergruppa, lærer Atle Oppebøen 
Skoleeierrepresentant   Mona Kluck 
Representant skolehelsetjenesten Linda Kristiansen 
 

Det skal føres referat fra alle møter i SU-SMU.  

Saksliste og referat lagres med skolens navn og møtedato i kanalen Referat og informasjon i 
Teamet OF-SU-SMU. Frist: Seinest 1 uke etter møtedato. 

I referatet skal det komme tydelig fram hvem som får ansvar for å følge opp en sak, med 
tidsfrist. 

Jf rutinen har rektor ansvar for at saksliste og referat også gjøres tilgjengelig på skolens 
hjemmeside. 

 

 

 



Til stede: Benedicte, Mona, Linda, Atle, Stein, Elevrådsstyret 

Saksnr  Saksliste  Referat med ansvar og frister  
SMU-saker (saker som omhandler læringsmiljø) 
Fast sak  
1 

Gjennomgang av referat fra 
forrige møte. Med oppdatering 
på hva som er gjennomført i 
tidligere saker.   

Gjennomgang av saker fra forrige møte. Ingen saker trengte 
ytterligere oppfølging 

2 Brev fra 
kunnskapsdepartementet. 
Gjennomgang.   

Rektorene har laget forslag til felles punkter, og en arbeidsgruppe 
bestående av to rektorer og noen fra fylkesadministrasjonen, 
holder på å utarbeide noen felles konkret retningslinjer som skal 
gjelde alle russ i fylket.  
Dette vil i praksis først være gjeldene fra neste skoleår. Et 
eksempel er felles knutereglement.  
I tillegg vil det nok komme forebyggende tiltak alt fra 10. klasse, 
med felles foreldremøter, og at man på vgs har ulike kurs med 
elevene (om rus, sexpress, kjøpepress, inkludering osv).  
Vi avventer derfor til arbeidsgruppa kommer med noe mer 
konkret før skolene og elevrådet/SMU jobber videre med hva 
tiltakene betyr på egen skole. 

 
3 Informasjon og aktuelle 

orienteringer ved rektor/ledelse   
 

Ingen saker 

4 Andre saker som SU/SMU ønsker 
å ta opp 

Ingen saker 

      

      

SU-saker (saker som omhandler det fysiske miljøet, mer administrative tema) 
   HMS og fysisk skolemiljø 

v/avd.leder for adm. 
Stein informerte om hva vi legger i begrepet HMS hvordan vi 
jobber med dette på skolen. Videre snakket vi om hvordan 
elevene kan påvirke dette arbeidet gjennom SU, og hva slags saker 
det er lurt å ha fokus på, som for eksempel klassemiljø og 
elevmedvirkning.  

Ting som ble tatt opp av elevene var:  

- Liv og røre i oppstarten av skoleåret som et tiltak for bedre 
klassemiljø. Mer liv og røre for å skape variasjon i 
skoledagen. Spesielt der man har mange timer i samme fag 
etter hverandre. 

- VIP makkerskap, spesielt på vg1 
- Brettspill, aktiviteter i timen og i friminutter, sjakkturnering 

(Dette jobber elevrådet med) 

   



   

   

 


